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Dagsorden – Bestyrelsesmøder 

Kernehuset-Engblommen.  

Deltager: Camilla Boesen, Monika Dalsgaard, Simone Mølgaard, Jakob Axholt 
Olesen, Camilla Hvam Petersen, Maja Jørgensen, Rasmus Købke og Bolette Viuf 
 
Afbud fra: Maja Jørgensen 

Dato og tid: tirsdag den 28. marts. Kl. 17.00- 19.00 

Sted: Kernehuset. 

Mødeleder: Simone Mølgaard. 

Referent: Bolette Viuf 

 

 Emne 

 

Ansvarlig  

1 Referat fra sidst 

 

 

Bolette 

 

Vi fortalte kort om hvem vi var hver især i bestyrelsen. 

 

Referatet blev godkendt ved underskrift. 

 

2 Billeder at bestyrelsen Rasmus Vi fik taget billeder. 

3 Økonomi. 

Underskrive årsregnskab 2022, som vi 

gennemgik på sidste møde. 

 

Bolette Bolette fortalte om hvordan vores budget og forbrug er bygget op. 

 

Årsregnskabet 2022 blev underskrevet. 

4. Ide til hvordan vi får flere til at stille op på 

Engblommen 

Bolette  Engblommen. Til sommerfesten d. 17. maj kan bestyrelsen stå i en stand eller informere om 

bestyrelsesarbejdet. Til efteråret kan der være bestyrelsesvalg sammen med et fælles 

forældremøde kombineret med oplæg om Nebula. 

Rasmus og Bolette finder bestyrelsesfolderen frem. Bestyrelsen gennemgår den med fokus på at 

det skal formidles til forældregruppen. Det skal ikke være farligt og for detaljeret. 
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5. Ansættelse af ny personale Kernehuset 

og Engblommen. 

Overblik over personalet.  

 

Bolette Ansættelsesudvalget har haft nogle gode samtaler. Vi fandt 2 pædagoger som vi gerne vil 

fastansætte til vuggestuen. Bagefter bestyrelsesmødet ringer vi til dem. 

 

Bolette fremlagde personaleoverblikket indtil 1. juni på storskærm. 

 

Vi fastansætter Laila i Kernehuset. 

 

6. Nebula Bolette/ 

Rasmus 

Vi fremlagde kort om Nebula. Hvad er det og hvordan forventer vi at hele institutionen kommer 

igennem uddannelsesforløbet? 

 

7. Søg Nordea fonden til legeplads i 

Kernehuset.  

Simone, 

Rasmus 

Vi fremlagde planen for Kernehusets legeplads. Rasmus kan sende projektet digitalt hvis man er 

interesseret. 

Simone prøver at tage kontakt til flere forskellige fonde. 

 

8. Nyt fra afdelingerne. Rasmus/ Maja Det sociale har højt fokus. 

 

 

9. Børne- og ungepolitik. Bolette Fortalt kort hvad det var og at bestyrelsen selv skal melde sig til.  

10. Punkter til næste møde /Evt. 

  

 Vi vil gerne vise den nye tildelingsmodel næste gang. 

Næste gang vil vi gerne bruge den første time til udkast til fondansøgning (legeplads til 

Kernehuset). 

Hvad der skal siges på forældremøder fra bestyrelsen. 

 

 


